
1 

 

Protokół Nr XLIX /2014 

z  XLIX  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 kwietnia 2014 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sesji nieobecni radni: Witold Śliwkiewicz i Teodor Kołodziejczyk. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XLVIII  sesji, która odbyła się w dniu 26 marca 2014 

r., 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z realizacji „Rocznego programu 

współpracy Gminy Stryków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2013 rok”, 

9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w Przedszkolu Samorządowym w Strykowie, 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu z dotychczasowymi 

najemcami lokali, stanowiących własność Gminy Stryków, 

d) zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok,  
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e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014 – 

2022. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

O godz. 10.05 na obrady przyszedł radny Kołodziejczyk. 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XLIX  sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) Radny Grzegorz Kozłowski 

2) Radny Karol Lenart 

3) Radna Marzena Skwarko 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Przewodniczący rady udzielił głosu Pani Katarzynie Cymera Dyrektorowi Zespołu Szkół 

Nr 1 w Strykowie. 

Pani Katarzyna Cymera poinformowała, że Zespół Szkół Nr 1 w Strykowie  w dniu 30 maja 

b.r. z okazji 620. rocznicy uzyskania praw miejskich przez Stryków, organizuje Korowód 

Patriotyzmu Lokalnego. Pani Dyrektor  zaprosiła za pośrednictwem Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Strykowie wszystkich radnych do udziału w Korowodzie oraz wręczyła 

zaproszenie m.in. Burmistrzowi M-G Stryków Panu Andrzejowi Jankowskiemu, który jest 

patronem honorowym uroczystości. 

Następnie  Pani Katarzyna Cymera wręczyła podziękowania za wkład w rozwój kolarstwa 

na terenie naszej gminy Panu Burmistrzowi andrzejowi Jankowskiemu oraz Panu Witoldowi 

Kosmowskiemu. 

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z XLVIII  sesji, która odbyła się w dniu 26 marca  

2014 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XLVIII  sesji podczas obrad XLIX  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLVIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 6 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

między sesjami brał udział w posiedzeniach Komisji, w przygotowaniu materiałów na sesję 

oraz w  posiedzeniach merytorycznych komisji rady. 

Przewodniczący  przekazał: 
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 informację, że Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Strykowie  przedłożył 

cząstkową ocenę realizacji Strategii rozwiązywania problemów społecznych gminy 

Stryków na lata 2009-2015. Ocena dotyczy lat 2011-2013, 

 zaproszenie Gimnazjum Niepublicznego Stowarzyszenia Rehabilitacji i Readaptacji 

Społecznej ,,Wyspa ˮ w Dobieszkowie i CK i W OHP w Dobieszkowie  na spotkanie 

z Sędzią Anną  Marią Wesołowską p h. ,,Granice ryzyka- bezpieczna młodzieżˮ. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja na posiedzeniu między sesjami 

zajmowała się tematem parkingów na terenie Strykowa. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu między sesjami zajmowała 

się opiniowaniem projektów uchwał oraz zapoznała się z informacją dot. przetargów na 

zadania inwestycyjne w budżecie roku 2014. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny  Czesław Polit poinformował, że Komisja zajmowała się tematem oczyszczalni 

ścieków zlokalizowanej w Smolicach. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w miesiącu marcu 2014 r. zapoznała się z informacją dot. 

funkcjonowania procedur wewnętrznych w Urzędzie i w  jednostkach organizacyjnych  

odnośnie osób i  mienia. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski  

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym zapoznała się z informacją 

dot. wykonania budżetu za rok 2013 w działach merytorycznie związanych z  działaniem 

komisji. Na posiedzeniu Komisji opiniowała projekty uchwał. 

Przewodniczący rady udzielił na prośbę radnego, głosu radnemu Bogdanowi Walczakowi. 

Radny  Bogdan Walczak mówił m.in. : 

odniosę się do poprzedniej sesji ponieważ poczułem się zagrożony wypowiedzią pana 

przewodniczącego  na temat  dyskusji jak się wywiązała  w sprawie wydatkowania środków 

sołeckich na pikniki i takie różne wydatki i ja powiedziałem, że pan przewodniczący był 

przeciwny i zakazał  w związku z tym ja przerwałem taką działalność na skutek różnych 

obaw. Pan przewodniczący zażądał udokumentowania tego zakazu jakoby pan miał 

powiedzieć. Tu przedstawiam wydruk z sesji, która odbyła się równe 3 lata do tyłu, gdzie 

przewodniczący powiedział, że nie będzie pikników za 12 tysięcy – przy tej uchwale, a była 

to uchwała o wydatkach  sołeckich. Dołączam to do protokółu , żeby pan na przyszłość nie 

straszył. Sądziłem, że w swojej pracy użyje pan  jakiegoś słowa, bo wydaje mi się, że od 

przewodniczącego powinno się wymagać trochę kultury i inteligencji za takie sformułowania, 

bo wtedy poczułem się bardzo źle. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica odpowiedział, że dokładnie 

od tamtej sesji upłynęło 4 lat, a przewodniczący rady nie ma prawa radnym zabronić 

czegokolwiek, może tylko apelować. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że aktualnie przystąpiliśmy do realizacji 

wszystkich inwestycji, które są do zrealizowania i są zapisane w budżecie Gminy na rok 

bieżący. Prace związane z największymi przetargami już się odbyły. Trwa realizacja 

największego z nich, tj. budowa dróg w ramach Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Ci 
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co mieszają w tych miejscowościach odczuwają już, że tam się coś dzieje. Burmistrz 

poinformował, że odbywają się kolejne spotkania z przedstawicielami innych gmin, które 

przodują w kraju w dziedzinie pozyskiwania następnych inwestorów, w związku z tym 

konieczne są wyjazdy z tym zakresie. Burmistrz uczestniczy w spotkaniach samorządów i 

największych firm w kraju, które dotyczą tych tematów w jaki sposób funkcjonować w 

realiach dzisiejszego prawa, aby była możliwość szybkiej realizacji inwestycji na terenie 

naszego kraju. Burmistrz mówił o kolejnym przesunięciu terminu wyboru wykonawcy 

budowy autostrady A–1 Stryków –Tuszyn. Inwestycja ta oddala się, dla naszej gminy 

oczywiście to zła wiadomość, ponieważ po realizacji tej budowy GDDKiA zapowiedziała, że 

będzie modernizować drogę krajową nr 14, także w granicach naszej gminy. Te prace na 

autostradzie są tak ważne dla nas, żeby ten ruch na Śląsk skierować na autostradę, a nie przez 

Łódź, co tworzy ogromne korki u nas.  

 

Ad. 8. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z realizacji „Rocznego programu 

współpracy Gminy Stryków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2013 r.  

 

Informacje przedstawił pan Radosław Zaborowski Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich 

i Społecznych.  

Informacja w załączeniu do protokołu.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił: mieliśmy dziś okazję w skrócie zapoznać się w jakim 

kierunku działają nasze szkoły, aby nasze wartości narodowe i nasz tradycje podnieść do 

wyższej rangi. W najbliższych dniach czekają nas ważne święta narodowe, w tym święto flagi 

narodowej, Konstytucji 3 Maja, 1 Maja. Burmistrz zaapelował, aby udekorować nasze domy 

flagami narodowymi. Pokażmy, że jesteśmy Polakami. Burmistrz przypomniał, że od 

ubiegłego roku każdy nowonarodzony mieszkaniec gminy Stryków otrzymuje flagę 

narodową.  

 

Ad. 9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

 

a) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w Przedszkolu Samorządowym w Strykowie, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu z dotychczasowymi 

najemcami lokali, stanowiących własność Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

 

d) zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków wniosła autopoprawkę do projektu uchwały 

w § 3  na zapis o brzmieniu:  

,, Dokonuje się zmian polegających na zmniejszeniu o kwotę 95.403,74 zł  planu przychodów 

z tytułu kredytów i pożyczek długoterminowych  i planu rozchodów z tytułu spłaty kredytów 

i pożyczek długoterminowych zgodnie z załącznikiem Nr 2 do niniejszej uchwały ˮ. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Temat ten już poruszałem na ostatnim posiedzeniu komisji Ładu a dotyczy poprawy 

bezpieczeństwa  przy Zespole Szkół Nr 1 na ul. Targowej, ale wtedy nie było mi wiadomo o 

nadwyżce budżetowej a więc składam teraz wniosek przy tej uchwale o wprowadzenie od 1 

września z tych środków, które są w nadwyżce budżetowej tzw. osoby do przeprowadzania 

dzieci, młodzieży do zespołu szkół przy przejściu, które jest tuż przy Orliku w stronę  szatni 

szkoły. Ten wniosek został mi zgłoszony przez mieszkańców, rodziców szczególnie dzieci 

tych dojeżdżających, którzy muszą zostawić samochód na parkingu i przejść przez ul. 

Targową do szkoły. Z tego względu, że ruch na Targowej jest coraz większy zachodzi 

konieczność ochrony zdrowia i życia zarówno dzieci jak i opiekunów. Przykład jazdy po 

Strykowie mamy z dnia wczorajszego, gdzie osobowym samochodem został ścięty betonowy 

słup. Stryków jest szczególnie zagrożony jeśli chodzi o ruch samochodowy i należy temu 

przeciwdziałać. 

Przewodniczący rady zwrócił się do radnego Walczaka i poprosił o zadawanie pytań do 

projektu uchwały zaproponowanego przez burmistrza… 

Radny Bogdan Walczak mówił, że jest to wniosek o wprowadzenie tego zadania do projektu 

uchwały, a zgodnie z procedurą określoną w Statucie i wszelkich innych prawideł radny 

mówił, że nie musi wskazywać jak tego dokonać. 
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Drugi wniosek do tej uchwały dotyczy zainstalowania przy placu zabaw nad zalewem kranu  

z bieżącą wodą  – jest to prośba rodziców małych dzieci, które bawią się w piasku nie zawsze 

czystym.  

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Jeżeli te wnioski dotyczą tej uchwały  to proszę wskazać inwestycje, które w zamian za te 

zgłoszone zostaną z tej uchwały usunięte. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Ja nie mam obowiązku wskazywania usuwania inwestycji  tylko mam ewentualnie obowiązek 

wskazania środków: z nadwyżki budżetowej. 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Ale my procedujemy konkretną uchwałę, w związku z tym, że pan wskazał, że środki te 

powinny znaleźć się w tej uchwale, więc jedyną możliwą drogą jest taka, że w ramach 

określonej kwoty  w tej uchwale zamienić zadania. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

W takim razie proponuję wziąć Statut w rękę, artykułu nie pamiętam, ale jest tam zapis, że 

jeżeli wniosek zmienia treść uchwały należy ją wycofać do ponownego przerobienia. A jeżeli 

pan tak uważa, to ja mogę postawić wniosek pomijając tą uchwałę. Jest wniosek i proszę 

głosować …  

Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem pierwszego wniosku? 

3   głosów za  

5 głosów przeciwnych  

5 głosy wstrzymujących się  

Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem drugiego wniosku? 

1   głosów za  

6 głosów przeciwnych  

6  głosy wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujących się  

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014 – 

2022. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Ad. 10 Interpelacje i zapytania.  
 

Głos zabrał radny Andrzej Pożarlik i powrócił do sprawy wniosku radnego Walczaka. 

Zwrócił się do radnego Walczaka, aby wniosek, który postawił przy procedowaniu uchwały w 

sprawie zmian budżetu,  radny Walczak złożył do Komisji Ładu Rady Miejskiej w Strykowie, 

komisja zbada czy są potrzebne takie osoby do przeprowadzania uczniów i  skonsultuje ten 

pomysł z dyrekcją szkoły  oraz z opiekunami Orlika. Radny tłumaczył, że rada nie odrzuca 

tego wniosku  ale stoi na stanowisku, że należy wniosek przedyskutować. Radny 
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argumentował, że rada nie może podejmować uchwały nie wiedząc jakie środki i skąd będą 

potrzebne na realizację takiego  wniosku. 

W dalszej wypowiedzi radny Pożarlik złożył  dwa wnioski do Komisji Uchwał i Wniosków: 

 

1. Wystąpić do Ministra Spraw Wewnętrznych o nadanie  dla radnego Włodzimierza 

Grochockiego złotego medalu ,, Za zasługi dla pożarnictwa ˮ. 

 

2. Wystąpić z listem gratulacyjnym dla Włodzimierza Grochockiego do Głównego 

urzędu Poczty. 

Obydwa wnioski podyktowane zostały  postawą radnego Grochockiego, który udzielił 

pomocy osobom w trakcie pożaru.  

 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

mamy po to prawo ustalane, aby je stosować. Uważam, że w sposób wyczerpujący 

przedstawiłem swój wniosek w takim miejscu. Co dalej się z nim stanie to sądzę, że nie 

będzie wyrzucony do kosza, dlatego, że nie ma ani podstaw ani przeciwwskazań, aby Urząd 

zajął się taką sytuacją. W związku z tym jest wyraźnie zapisane, że do projektu każdego 

uchwały  paragraf 54 ust. 1 pkt 3 mówi wyraźnie jeżeli chodzi o  dyskusję nad projektem 

uchwały. Odbieram to tak, że u nas nad większością uchwał nie ma żadnej dyskusji. Radny 

odczytał zapis paragraf 54 ust. 1 pkt 3 z obowiązującego Statutu Gminy, a dotyczy to 

projektów wszystkich uchwał jakie pojawiają się na sesji. 

W tym samym paragrafie jest ust. 2 , który mówi co się robi z takimi zgłoszonymi wnioskami  

W dwóch punktach. 

Druga sprawa: panie burmistrzu od dłuższego czasu mówimy o rozwoju Strykowa, gminy 

Stryków a pojawia się problem energetyki. Są prywatni inwestorzy, którzy nie mogą 

otrzymać zgody na przydział energetyczny- to jest na terenie Strykowa, na terenie mojego 

osiedla. Składałem wniosek swego czasu  po wichurze aby zaprosić pana dyrektora zakładu 

energetycznego, żeby porozmawiać i rozstrzygnąć pewne sprawy. No niestety nie został 

zaproszony więc ponawiam prośbę. 

Następna sprawa: mieszkańcy zwracają uwagę na fatalny widok ul. Brzezińskiej, plac po 

byłym mini rynku. Wiaty pozostałe szpecą a nie upiększają teren. Proszę uporządkować 

działkę po tej działalności. 

Trzecia sprawa – też na skutek interwencji mieszkańców, zgłoszona po otwarciu przeze mnie 

biura – nie wszystkie sprawy zgłoszone mogę prezentować; ul. Warszawska 48 – stan tego 

placu jest fatalny należy go uporządkować. Mieszkańcy osiedla korzystają z tego skrótu w 

celu przejścia, plac powinien być czysty i zadbany. 

 Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków mówił: 

 plac na ul. Brzezińskiej jest  terenem prywatnym, wątpię czy jest zaśmiecony, 

pozostały tam wiaty, ale nie wiemy jakie plany ma właściciel, 

 jeśli chodzi o energetykę to przewodniczący rady zaprosi szefa energetyki, 

 plac przy Warszawskiej 48 należy do wspólnoty i ona powinna dbać o jego estetyczny 

wygląd, to jej obowiązek. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Panie burmistrzu nie chce prowadzić dyskusji na takim poziomie, ale to co- mam 

odpowiedzieć ludziom w sprawie brzezińskiej, że nic się nie stało, że jest dobrze? Nie 

satysfakcjonuje mnie taka odpowiedź, że jest to teren prywatny – jest to teren naszej gminy, 

uważam, że jakaś polityka powinna być prowadzona. 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków mówił: 

To co dotyczy moich odpowiedzi panie radny na pana zadawane pytania, to są odpowiedzi  

dla wszystkich mieszkańców, natomiast dziwnym faktem jest, że sami mieszkańcy nie 
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zgłaszają tych problemów, o których mówi pan. A korespondencji jest dużo: pisemnej, drogę 

elektroniczną i mieszkańcy otrzymują na nie odpowiedzi. Nie rozumiem również takich 

ogólnych pojęć, że nie ma polityki. To proszę spojrzeć na miasto nasze jak wygląda , a proszę 

przejechać do  sąsiednich. Jeśli chodzi o posesje prywatne, to również mam wiele uwag jeśli 

chodzi o inne posesje, które się mieszkańcom nie podobają. Natomiast tam, gdzie stan posesji 

grozi katastrofą, w tej chwili robimy analizę tych miejsc i będziemy prowadzić postępowania 

administracyjne.  

Radny Andrzej Pożarlik mówił: 

Jeszcze raz wrócę do wypowiedzi kolegi Walczaka odnośnie tych wniosków, gdzie radny 

podpierał się przepisami. Ja tylko przypomnę, że ustawianie znaków drogowych musi być 

zaopiniowane przez komisje  ds. bezpieczeństwa starostwa powiatowego więc tutaj, też niech 

się pochyli Komisja bezpieczeństwa nad tym problemem przy Orliku, bo inaczej to możemy 

zgłaszać sobie wiele różnych wniosków bo akurat mi się chce. 

Radny zadał następujące pytania: 

 ulica Warszawska – panie burmistrzu, jest robiona wycinka niektórych drzew, czy 

będą ustawiane  ekrany czy też  będą robione nowe nasadzenia zieleni? 

 czy zakończył się remont w ośrodkach zdrowia ? 

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

 na ul. Warszawskiej dokonujemy wymiany zieleni, nowa zieleń nie będzie 

powodowała zasłaniania znaków drogowych,  

 remont ośrodków zdrowia zakończył się, wszystkie mankamenty wskazane przez 

Sanepid  zostały usunięte, odbiór wyznaczony jest na 7 maja. 

Radny Sławomir Źródło mówił; 

Ubolewam nad tym co pan mówił panie burmistrzu odnośnie autostrady A 1, gdzie nadal nie 

jest wyłoniony wykonawca i składam wniosek do pana, żeby wystąpił pan do Generalnej 

Dyrekcji dróg i Autostrad o doraźne działanie  zapobieżenia temu co się dzieje w tej chwili. 

Jedyne rozwiązanie jakie przychodzi mi do głowy to takie, aby uruchomić parking przy stacji 

benzynowej przy rondzie, gdzie doraźnie można by przeprowadzić ruch w kierunku Strykowa 

z 14.  

Pan Andrzej Jankowski  Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

W związku z tym wnioskiem, spróbujemy umówić spotkanie z panią minister Bieńkowską i 

zaprosić ją do nas, aby pokazać naocznie jak wygląda u nas sytuacja. 

Radny Teodor Kołodziejczyk mówił: 

 mieszkańcy Wyskok pytają o zainstalowanie lamp od drogi nr 14 do Wyskok, 

 mieszkańcy Kalinowa pytają czy pan jako  zarządca drogi gminnej w Kalinowie 

(folwark)  wydał zgodę na położenie asfaltu na tym odcinku, czy jest na to projekt bo 

mieszkańcy upraszają o przepust. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiadała radnemu: 

z projektem tego oświetlenia jest problem, ponieważ działka generalnej dyrekcji sięga 

głęboko w drogę gminną, jest to działka wydzielona i jest własnością generalnej dyrekcji. Z 

naszej strony projektant wystąpił o uzgodnienie i czasową zgodę generalnej dyrekcji na 

ustawienie słupów oświetleniowych na tej drodze do drogi krajowej. Wstępnie w pierwszej 

wersji była ustna odpowiedź negatywna, ale po analizie podjęliśmy zobowiązanie, że w 

momencie przebudowy 14 na własny koszt te słupy zdemontujemy jeśli zajdzie taka 

konieczność natomiast do czasu remontu 14 i przebudowy w tym zakresie wyrazili zgodę. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiadał: 

drugi temat jest mi nieznany, odpowiemy na piśmie   

Radny Teodor Kołodziejczyk uzupełnił swoją  wypowiedź odnośnie położenia asfaltu. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiadał: 
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Starostwo powiatowe ma już koncepcję odwodnienia tego terenu, gmina będzie partnerem 

realizacji tego zadania w sensie finansowym. Jak tylko przedstawią nam koncepcję rada 

będzie wiedziała. 

Radny Grzegorz Kozłowski pytał: 

 W sprawie ul. Zakładowej - czy są jakieś terminy narzucone , czy przyjęte przez Eurowię, 

ponieważ z tego placu ciągnie się kurz  z przeładunku co przeszkadza ludziom na osiedlu. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiadał: 

Zakończyła się procedura wydania  pozwolenia na budowę 2 tygodnie temu, umowa, która 

dotyczy budowy tych dróg  przewiduje wybudowanie drogi i zrealizowanie całego zadania do 

końca 2014 roku. 

Przewodniczący  rady radny Paweł Kasica pytał  na jakim etapie są rozmowy w sprawie 

nowego przebiegu linii autobusowej 3 A czyli przez Klęk, Kiełminę, Dobrą, czy jest taka 

możliwość ze strony przewoźnika? 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że poszło 

zapytanie w tej sprawie, nie ma jeszcze odpowiedzi. 

 

Ad. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Bogdan Walczak: proszę o pisemną odpowiedź na dwie wątpliwości: 

1. Czy są czynione starania nad wykupem działek prywatnych  nad zalewem, które 

brakują do opasania zalewu, aby w koło można było zrobić ścieżkę rowerową? 

2. Na jakim etapie znajduje się sprawa przejęcia w zarząd gminy działek drogi prywatnej 

biegnącej od ul. Legionów nr 9?  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że jeśli chodzi o działki nad zalewem, to 

właściciele nie wyrażają zgody ani na sprzedaż ani na przekazanie. Jest jeszcze jeden temat z 

tym związany - jedna działka będąca przez długi czas własnością Skarbu Państwa, została 

zwrócona byłym właścicielom na skutek wyroku sądu. Jest to działka od ul. Wczasowej. To 

też było przeszkodą w budowie ciągu rowerowo-pieszego, który musiał przejść przez drogę 

powiatową, bo dalej była działka prywatna. Jeśli chodzi o drugie pytanie dotyczące przejęcia 

drogi prywatnej, to właściciele chcieli zmusić Gminę, aby przejęła te drogę w ramach 

odszkodowania. Sprawa trafiła do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, które orzekło, 

że prawo jest po stronie Gminy Stryków.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki poprosił o przyspieszenie wykonania 

tablicy z nazwą nowej ulicy – Boguchwała Panasa.  

 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica poprosiła o uzupełnienie dużego ubytku w 

drodze prowadzącej od Rokitnicy do DK 14.  

 

Radny Bogdan Walczak wnioskował o uporządkowanie terenu cmentarza katolickiego w 

części poniemieckiej. Ta część jest bardzo zaśmiecona, fruwają folie po całym cmentarzu.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił, że proboszcz na każdej mszy zwraca się do parafian z 

prośbą, aby nie wynosić śmieci na tę część cmentarza. Proboszcz jest tym zbulwersowany, 

bardzo często o tym przypomina. Burmistrz poinformował, że to nie jest teren gminny, więc 

może wystąpić do właściciela terenu o jego uprzątnięcie.  
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Ad. 12 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Marek Gierat odczytał protokół 

Komisji i poinformował, że Komisja na XLIX sesji w dniu 29 kwietnia 2014 r. przyjęła  

następujące wnioski : 

1. Wystąpić do Ministra Spraw Wewnętrznych o nadanie dla radnego Włodzimierza 

Grochockiego złotego medalu ,, Za zasługi dla pożarnictwa ˮ.  

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się 

 

2. Wystąpić do Głównego Urzędu Poczty z listem gratulacyjnym dla Włodzimierza 

Grochockiego. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLIX  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

Głosowanie:  14  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

 

Ad. 13 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.30 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

Z. Kubiak  

E. Tomczak 

 

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

    Paweł Kasica  

 

 

 


